
REETH 

Onduidelijkheid over komst railterminal 
Het blijft voorlopig onduidelijk of 
er een grote railterminal bij 
Reeth komt. De provincie Gel
derland wilde vóór 1 augustus 
een exploitant voor de railtermi
nal vinden, maar heeft die datum 
uitgesteld naar 7 november. On
begrijpelijk, zeggen tegenstan
ders van de terminal. 

De komst van de terminal, die pa
rellel aan de Betuweroute ter 
hoogte van buurtschap Reeth moet 
komen, is al jaren een heet hangij
zer. Volgens de provincie zal de ter
minal ervoor zorgen dat het vracht
verkeer op regionale wegen wordt 
ontlast. Ook moet het een impuls 
geven aan goederenverkeer tussen 

de Rotterdamse haven en het 
Duitse Roergebied. 

Er klinkt echter kritiek: omwo-
nenden vrezen onder meer herrie 
van het stapelen van containers en 
van vrachtverkeer. Ook stellen zij 
dat de verkeerssituatie rondom 
Reeth juist enorm wordt overbe
last, om er constant vrachtwagens 
van en naar de terminal zullen rij
den. 
Het leidde tot een slepende proce
dure bij de Raad van State. Daarom 
kan het project nog niet definitief 
worden gegund aan een exploitant, 
zegt een woordvoerder van de pro
vincie. ,,We hopen dan ook op een 
snel definitief oordeel van de Raad 
van State. Voor ons is 1 augustus 

'' De provincie heeft 
beloofd: 'Als we geen 
exploitant vinden, 
stoppen we ermee' 
- Koos Nijssen 

nooit een sluitingsdatum geweest, 
maar slechts een streefdatum." 

Onbegrijpelijk, zeggen tegen
standers van de railterminal. Koos 
Nijssen van actiegroep Overbetuwe 
Belast, vindt dat de provincie per 
direct de stekker uit de plannen 
moeten halen. ,,Ze hebben een 

harde afspraak gemaakt: als we 
geen exploitant vinden, stoppen we 
ermee. Nu rekken ze eenzijdig de 
termijn op. Dat kan maar een ding 
betekenen: vooralsnog is er nie
mand die zich hieraan wil wagen." 

Ook Ard op de Weegh van de 
Overbetuwse oppositiepartij BOB, 
is kritisch op de provincie. ,,De pro
vincie is al sinds januari op zoek 
naar een geïnteresseerde, maar we 
horen helemaal niets." 

Volgens de provinciewoordvoer
der is er echter wel degelijk inte
resse. ,,Al vanaf het begin. Maar zo
lang de aanbesteding loopt, kunnen 
we niet zeggen wie het is en of het 
om één of meerdere partijen gaat." 
- Stephen Friedrichs 


